
KESKI-KARJALAN VAMMAISNEUVOSTON KOKOUS 4/2020 

 

Aika: Keskiviikko 9.12.2020 klo 9.00-11.05. 

Paikka: Kiteen kaupungintalo, valtuustosali 

 

Osallistujat: 

Eija Hakulinen, Kitee 

Liisa Pirhonen, Kitee 

Eila Uuksulainen, Kitee 

Arja Rahunen, Kitee 

Vuokko Väistö, Tohmajärvi 

Ritva Simonen, Tohmajärvi (etäyhteydellä) 

Tero Lepola, Tohmajärvi 

Marja-Liisa Lamminsalo, Rääkkylä 

Toivo Koponen, Rääkkylä 

Tapio Niskanen, Kiteen kaupunki 

Jyrki Kymäläinen, Rääkkylän kunta 

 

Poissa: 

Mirja Asikainen, Kitee/Kesälahti 

 

Asialista: 

1. Kiteen kaupungin hyvinvointisuunnitelmaan K-K:n vammaisneuvoston terveiset 

Kiteen kaupungin hyvinvointisuunnitelma valtuustokaudelle 2021-2024 on valmisteilla.  

Talven 2021 aikana eri toimielimet ja tahot (vanhus- ja vammaisneuvosto, nuorisovaltuusto, 

kolmas sektori jne.) pääsevät vaikuttamaan hyte-suunnitelmaan esittämällä siihen 

toimenpiteitä. Lopullisesti Kiteen hyvinvointisuunnitelman hyväksyy Kiteen 

kaupunginvaltuusto keväällä 2021. 

K-K:n vammaisneuvosto teki erilaisia toimenpide-ehdotuksia Kiteen hyvinvointisuunnitelman 

painopistealueisiin ja teemoihin. 



Kevätkauden 2021 aikana käydään läpi Rääkkylän ja Tohmajärven hyvinvointisuunnitelmat ja 

vaikutetaan tuleviin suunnitelmiin. Lisäksi on tarkoitus, että tulevina vuosina syksyisin 

tarkastellaan hyvinvointisuunnitelmien toteutumista kunnittain.  

2. K-K:n vammaisneuvoston toimintasuunnitelma vuodelle 2021 

Sovittiin, että vuoden 2021 aikana K-K:n vammaisneuvostossa käsiteltäisiin mm. seuraavia 

teemoja:  

- kuntien hyvinvointisuunnitelmiin vaikuttaminen 

- valmiiseen Tohmajärven sivistyskeskukseen tutustuminen helmikuun alun jälkeen 

- Kesälahden alueen (kirjasto, pankki, kaupat, sovintola, terveysasema, apteekki) 

esteettömyyskartoitus 

- vammaispoliittisen ohjelman päivittäminen (v.2001 valmistunut Keski-Karjalaan) 

- Liperin vammaisneuvoston kanssa yhteistyön käynnistäminen 

- vetoomuksen/kannanotto tekeminen kunnille, että uuden valtuustokauden alkaessa 

jatkuisi nykyinen käytäntö seudullisesta vammaisneuvostosta, joka olisi toistaiseksi 

voimassa. Jokaisesta kunnasta tulisi saada viranhaltija ryhmään mukaan, toimien 

puheenjohtajakaudella sihteerinä ja ollen jäsen neuvostossa. Kannanottoon olisi hyvä 

kirjata, että jokainen kunta varaa tarvittavan määrärahan vammaisneuvostojen 

kustannuksiin (koulutukset, kokoukset, tiedottaminen yms.) 

- kunnilta pyydetään tietoja uusista rakennuskohteista, jotta vammaisneuvosto pääsisi 

vaikuttamaan kohteiden esteettömyyteen. 

- syksyllä 2021 uuden vammaisneuvoston nimeäminen uusien valtuustojen toimesta 

(edellinen neuvosto kokoontuu niin pitkään ennen kuin uusi on valittu), vuodelle 2022-

2023 puheenjohtajuus siirtyy Tohmajärvelle (vuodet 2020-2021 pj Kitee) 

 

3. Muut ajankohtaiset asiat 

Vammaisneuvoston jäsenille jaettiin vammaisten henkilöiden lähisuhdeväkivallasta esitteitä. 

Seuraava kokous sovittiin helmikuulle 17.2.2021 klo 10.00 Tohmajärvelle. Pyritään pääsemään 

tutustumaan uuteen Tohmajärven sivistyskeskus Ahjoon. 

Puheenjohtaja toivotti hyvää joulua ja pätti kokouksen klo 11.05. 

 

Pöytäkirjan laati Tapio Niskanen. 

 


